
Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Plats och tid Mötesplats Mölle, Falkenberg, klockan 09:00-14:00

Ledamöter Helene Andersson (C) (ordförande)
Patrik Thorsson Nilsson (S)  ersätter Lise-Lotte Bensköld Olsson (S)
Sten-Erik Svensson (vice ordförande) (PRO)
Ann-Margret Nilsson (SPF Seniorerna)
Goldy Farland (SKPF)

Ersättare Benny Strandberg (KD)
Kerstin Zander (PRO)
Lennart Wilhelmsson (SPF  Seniorerna)
Rolf Johansson (SKPF)

Paragrafer §§1-10

Utses att justera Sten-Eric Svensson

Justeringens plats och tid

Underskrifter

Sekreterare ........................................................................................................
Maria Hvidberg Müller

Ordförande ........................................................................................................
Helene Andersson

Justerare ................................................       ………………………………..
Sten-Eric Svensson
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Anslag/Bevis Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.
Organ Regionpensionärsrådet
Sammanträdesdatum 2019-05-17
Paragrafer
Justeringsdatum
Datum för anslagets uppsättande
Datum för anslagets nedtagande
Protokollets förvaringsplats

.................................................Underskrift
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

Ärendelista
§1 Justering
§2 Godkännande av föredragningslistan
§3 Anmälan av protokoll från sammanträdet 2019-02-15
§4 Zonstruktur, biljettsystem med mera
§5 Temadagen - diskussion
§6 Nästa möte - diskussion
§7 Patientnämnden - presentation
§8 Information från Hälso- och sjukvården i Region Halland
§9 Presentation och rundvandring Mötesplats Mölle
§10 Avslutning
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

§1

Justering

Beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 utse Sten-Eric Svensson att jämte ordföranden justera protokollet

Förslag till beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 utse Sten-Eric Svensson att jämte ordföranden justera protokollet

Paragrafen är justerad
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

§2

Godkännande av föredragningslistan

Beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 godkänna föredragningslistan

Förslag till beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 godkänna föredragningslistan

Paragrafen är justerad
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

§3

Anmälan av protokoll från sammanträdet 2019-02-15

Beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 anteckna informationen till protokollet

Förslag till beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 anteckna informationen till protokollet

Beslutsunderlag
 Protokoll RPR 2019-02-15

Paragrafen är justerad
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

§4

Zonstruktur, biljettsystem med mera

Beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 pensionärsföreningarna kan lämna skriftliga synpunkter på trafikförslag senast 
31 maj 2019 till Hallandstrafiken

 anteckna informationen till protokollet

Ärendet
Jesper Andersson från Hallandstrafiken berättade om hur de arbetar med 
Kollektivtrafikplanen 2020 som vägledare med visionen "Bästa resvalet". Målet är att 
öka resandet med kollektivtrafik genom att bland annat ta marknadsandelar från 
bilismen. De möter de låga resultatet kring kundnöjdhet genom uppfräschning av tåg, 
har med synpunkterna vid bussupphandling, arbetar med ny zonindelning och 
betalsystem samt förbättrar informationsinsatserna. De ser en förbättring gällande att 
resorna kommer mer rätt i tid för anropsstyrda resor, det vill säga sjukresor och 
färdtjänst.

Ny zonindelning och nytt betalsystem börjar att införas under hösten 2019 och ska 
vara i full drift i juni 2020. Biljettsystemet kommer att bestå av mobil app och resekort 
och ska göra det enklare och tydligare för resenärerna. Zonstrukturen med 5 
kommunzoner möter bättre vårt resandemönster.

Ledamöterna framförde synpunkter på att Hallandstrafiken kunde ha förenklat 
ytterligare, till exempel en zon för hela Halland. Hallandstrafiken och 
Regionpensionärsrådets politiker förklarade att den nya zonindelningen är förenklad 
men inte enkel och att en zon för hela Halland inte är möjlig eftersom det då skulle bli 
generellt dyrare resor.

Minskad täthet mellan busshållplatser lyftes av ledamöterna som menade att det 
leder till att färre åker buss och att fler tar bilen. Hallandstrafiken svarade att 
anledningen till att busshållplatser tas bort är att minska restiden. Ledamöterna 
önskar diskussion innan besluten tas om indragna hållplatser.

Hallandstrafiken visade förslag på förändringar i trafiken 2020 och önskar få in 
synpunkter skriftligen från föreningarna senast 31 maj 2019:

 Stationspendel Laholm  juni 2020
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

 Extra fordon och egna omlopp linje 10 Falkenberg  juni 2020
 Linje 555, brytning Ullared  juni 2020
 Linje 731, 734 – brytning Älskogsbräcka, Onsala  dec 2019
 Renodling linje 10/50 Halmstad, körväg Nyatorp  dec 2019
 Förlängda öppettider Gekås, utökad trafik  okt 2019
 Ersättningstrafik Västkustbanan  dec 2019
 Utökad trafik Kungsbackapendeln  dec 20

Förslag till beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 anteckna informationen till protokollet

Paragrafen är justerad
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

§5

Temadagen - diskussion

Beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 fastslå upplägget på tema-dagen 2019
 anteckna informationen till protokollet

Ärendet
Regionpensionärsrådet gick igenom planering för tema-dagen 18 oktober och 
upplägget diskuterades och fastslogs. Ett första utskick till målgruppen skickas ut 
innan semestrarna med "save-the date". Inbjudan skickas ut i slutet av augusti.

Målgruppen som bjuds in är till stor del beslutsfattare och yrkesverksamma i 
Halland inom områden som berör den åldrande befolkningen samt representanter 
från pensionärsföreningarna och de kommunala pensionärsråden.

Medskick till den fortsatta planeringen: Viktigt att de som presenterar ger gott om 
utrymme för frågor. Strategisk grupp ombeds berätta om sitt uppdrag, vad de gör för 
att förebygga ensamhet samt hur de arbetar för att nå ut till de ensamma äldre. Som 
kringaktivitet föreslås goda exempel på vad som aktiverar de äldre. Gärna musik när 
besökarna kommer, till exempel musikstuderande från Löftadalen.

Agenda

09:30-10:00 Registrering och frukostfika

10:00-10:20 Inledning, Helene Andersson ordf

10:20-12:00 Föredrag, samtal, diskussioner och frågor: ”Åldersrika”, Barbro 
Westerholm samt representant från Strategisk grupp äldre.

12:00-13:30 Lunch och promenad

13:30-14:00 Digitala vårdmöten och 1177, Fredrik Stegmark, Region Halland

14:00-14:45 Att vara singel (förebygga och ta hand om ensamhet), Helén Andersson

14:45-15:00 Avslut, sammanfattning, medskick, Helene Andersson ordf

15:00 Fika och hemfärd
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

 

Förslag till beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 anteckna informationen till protokollet

Paragrafen är justerad
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

§6

Nästa möte - diskussion

Beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 nästa sammanträde 2019-09-13 ska vara i Hylte
 Magdalena Barkström bjuds in
 anteckna informationen till protokollet

Ärendet
Regionpensionärsrådet diskuterade och beslutade att nästa sammanträde 2019-09-
13 ska vara i Hylte. Förslag på innehåll för dagen skickas till pensionärsföreningarna 
innan deras respektive möte. Pensionärsföreningarnas mötestider meddelas 
sekreteraren.

Önskemål framfördes om att få höra hur diskussionerna går kring äldrevårdscentraler 
och hur Region Halland ställer sig kring behovet av kompetens och förståelse för 
äldres sjukdomar och vardag. Frågan gäller inte bara geriatrisk vård utan även 
distriktsköterskor med rätt kompetens.

Närsjukvården i Region Halland kartlägger kompetenser i sin verksamhet och till 
nästa möte bjuds Magdalena Barkström, tillförordnad förvaltningschef i 
Närsjukvården Halland, in för att berätta om resultatet och hur de planerar att gå 
vidare. Ledamöterna beskrev kortfattat den genomlysning av vårdcentraler i Halland 
som pensionärsföreningarna kommer att genomföra.

Uppföljning efterlyses gällande tidigare föreslagna önskemål att 
Regionpensionärsrådet skulle presentera sin verksamhet för regionfullmäktige.

Önskemål framkom även att Region Halland beskriver hur de omhändertar faktum att 
allt fler blir allt äldre. Hur planeras det kring bostäder, äldremottagningar och annat 
som kräver lång framförhållning?

Förslag till beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 anteckna informationen till protokollet

Paragrafen är justerad
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Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

§7

Patientnämnden - presentation

Beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 anteckna informationen till protokollet

Ärendet
Patientnämndens ordförande Georgia Ferris och Anette Blomkvist-Hansson från 
Patientnämndens kansli presenterade sitt uppdrag och vilka lagar och regler som styr 
deras verksamhet och lyfte främst fram "(2017:372) Lag om stöd vid klagomål mot 
hälso- och sjukvård". De beskrev vilka ärenden som är mest frekventa och 
hur processen ser ut för de olika ärendena. De flesta som kontaktar Patientnämnden 
har synpunkter på vård och behandling som återkopplas till vården, men många vill 
bara bli lyssnade på och genom att anmäla sitt ärende kunna förebygga att ingen 
annan får uppleva samma sak. Patientnämndens främsta uppdrag är att rapportera 
till vården så att patientens synpunkter kan användas i arbetet för bland annat 
säkrare vård.

Förslag till beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 anteckna informationen till protokollet

Paragrafen är justerad
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

§8

Information från Hälso- och sjukvården i Region Halland

Beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 Ola Johansson återkommer vid nästa möte med kompletterande svar
 pensionärsföreningarna återkommer vid nästa möte med synpunkter på att det 

endast är sjukvården som använder Dolt nummer
 anteckna informationen till protokollet

Ärendet
Ola Johansson, verksamhetschef och biträdande hälso- och sjukvårdsdirektör, och 
Karin Nordstrand, hälso- och sjukvårdsstrateg, besvarade frågorna som 
Regionpensionärsrådet hade ställt och tog med sig kompletterande frågeställningar 
som krävde mer information från andra funktioner i organisationen. Dessutom fick 
Regionpensionärsrådet nulägesbeskrivning kring projektet Läkarmedverkan i 
hemsjukvården.

Frågor

1. Varför är det skyddat nummer när sjukvården ringer? Många samtal missas.
Svar: Patrik T Nilsson, som även sitter i driftnämnden för närsjukvården, svarar att 
det föreligger tekniska problem att bara visa Region Halland i displayen utan att 
växelnummer visas. När växelnummer visas ringer många tillbaka till växelnumret 
och då vet de inte där vem som har ringt upp eller vad de ville.

Fråga för pensionärsföreningarna att fundera på är att eftersom det numera nästan 
bara är sjukvården som får använda Dolt nummer i displayen kan kanske den 
lösningen räcka på sikt om det tekniska problemet inte går att lösa?

Ola Johansson ska undersöka om beslut finns, hur arbetet går och återkommer med 
svar.

2. Alla vårdgivare i Halland använder inte VAS som journalsystem, vad gör man 
åt det och vad händer i framtiden?
Svar: Alla vårdgivare inom Vårdval Halland, i egen regi och privat regi samt 
specialiserad vård och psykiatri, har numera VAS. Vissa vårdgivare, som arbetar 
efter så kallat nationella taxan, kan inte regleras i nuvarande avtal men när nya 
samverkansavtal skrivs är krav på VAS inskrivet. VAS har sina fördelar och 
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

nackdelar, precis som alla system, men nytt system kommer inte att införas de 
närmaste 4-5 åren.

Läkarmedverkan i hemsjukvården

Läkarmedverkan i hemsjukvården ska avslutas som projekt men hälso- och 
sjukvården i Halland tar tillvara på de positiva delarna - ett samarbete med bra 
resultat som i dagsläget finansieras av Region Halland. Referensgrupper bildas med 
närsjukvården och MAS:arna i kommunerna. Dessutom startas en arbetsgrupp upp 
för att stimulera vårdcentralerna att fortsätta det goda arbetet bland annat genom att 
skapa bättre samarbetsytor. Att fler bor kvar hemma än på vårdboenden är en 
utmaning. När arbetet har kommit lite längre återkommer Ola och Karin.

Förslag till beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 anteckna informationen till protokollet

Paragrafen är justerad
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

§9

Presentation och rundvandring Mötesplats Mölle

Beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 anteckna informationen till protokollet

Ärendet
Kerstin Zander presenterade Mötesplats Mölle och det arbete som 
medlemsföreningen Mötesplats Mölles vänner gör för att skapa en attraktiv 
mötesplats för pensionärerna. Hon delade ut maj månads aktivitetsprogram som 
omfattar allt från musik, datahjälp och hobbyverksamhet till matlagning och fysisk 
aktivitet.

Karin Rydén, verksamhetsledare, visade runt Regionpensionärsrådet i mötesplatsens 
lokaler och berättade om kommunens uppdrag och verksamhetens mål.

Dagen avslutades med presentation av Falkenbergs kommuns satsning på 
välfärdsteknik inom äldreomsorgen, kallat PIO - Planeringscenter för individuell 
omsorg, och en visning i inspirationsrummet.

Förslag till beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 anteckna informationen till protokollet

Paragrafen är justerad
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Protokoll
Sammanträdesdatum
2019-05-17

Regionpensionärsrådet

Ordförandes sign Justerares sign Utdragsbestyrkande

§10

Avslutning

Beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 anteckna informationen till protokollet

Ärendet
Regionpensionärsrådet tackar Mötesplats Mölle för trevligt mottagande, god mat och 
inspirerande föredrag i vacker miljö.

Förslag till beslut
Regionpensionärsrådet beslutar att

 anteckna informationen till protokollet

Paragrafen är justerad
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